
Zápis ze setkání vedení kraje se středisky
neděle 6. 11. 2022, Skautský dům Jablonec n. Nisou

Prezence

oblast Českolipsko

středisko Česká Lípa Anna Višňová, Michal Višňa (Grizzly)

středisko Klíč Nový Bor Martin Lischka (Vuk)

středisko Doksy Jan Klacek (Kláca)

oblast Jablonecko

středisko Jablonec nad Nisou Radka Kurková (Kin)

oblast Liberecko

středisko Ještěd Liberec Petr Dědek (Karbaník), Ondřej Nerad
(Růženka)

přístav Flotila Liberec Lukáš Arient (Bodie)

přístav Maják Liberec Hana Šerhantová (Šahanka), Roman
Patočka (Čajíček)

oblast Semilsko

středisko Varta Semily Jan Farský (Bagy), Jan Lengál (Prófa)

středisko Štika Turnov Stanislav Šéfr (Standa)

krajská rada

Lukáš Malý (Králík), Roman Patočka (Čajíček), Jan Lengál (Prófa), Jan Klacek (Kláca),
Magdalena Samcová (Mady), Ondřej Polák (Kasař)

Celkem přítomno 9 středisek z 19.

Informace z kraje a ze středisek
- KRJ schválila čenský příspěvek na rok 2023 ve výši 50 kč / člen

- v plánu ČLK - víkend na jaře, týden v létě, mladší účastníci, dvojice-trojice z

oddílu, věk účastníků 15-18 let

- ČK VP příští rok nebude, ale ve školním roce 23/24 bude 6 víkendový VK 5:10

Sever

- SZ, klíč pořádání na krajském webu -> příspěvek na pořádání od KRJ na

základní i krajské kolo



- mimořádná dotace na energie z Ústředí

- dotaz na střediska kolik, fakturu

- Betlémské světlo 17. 12. 2022, prosíme o informace o pořádání akcí

- posunutí volebních sněmů na pozdější část roku 2023, krajský sněm

proběhne v lednu 2024 - předsněmová diskuze

- datové schránky - pozor na chybějícího zástupce střediska

- posunutí termínu hospodářského výkazu díky DS 10. května / 10. července

- změna v řádech - revizní komise nemusí být v rejstříku, dvoučlenná

- jaká je podpora vzdělávacích akcí na středisku?

- dříve byla v kraji podpora příspěvku na dopravu na vzdělávací akce,

mělo by smysl?

- grantové kolo na akce středisek stále funguje

Semily

- hradí vč. dopravy vzdělávací akce

- úspěšnost = celé, jinak polovina

- sněm bude na podzim 2023, zřejmě stejné složení

- od 1. února oddělení Lomnice do nového střediska

- nová klubovna pro činnost od města

- snaha začleňovat děti z učilišť a nemít jen vysokoškoláky

- používáte aplikaci Levitio?

- chcete stavět novou klubovnu? - ozvěte se Bagymu

- možnost podpory z veřejnosti, nadace Moudré klubovny

- tip na firmu: ponozkykuks.cz

Lomnice

- opět proběhne Chilkoot, v lednu

- Levitio zkoušeli - import dat ze skautisu funguje dobře

Nový Bor

- úspěch = podpora ⅔ úč. poplatku vzd. kurzu

- provázanost dětí je

- personální změny u dvou oddílů

- obnova zázemí kolem klubovny

- SZ plánují jako oblastní setkání



- Levitio

- zkoušeli jsme, ale nyní už nevyužívají

Doksy

- klubovna, akce - dokské pověsti, vzdělávání, členská základna

Mustang

- Levitio zkoušeli, ale nepoužvají - mají svoje nástroje

- projekt Hanychov

Tým Seleška

- Čajíček děkuje za pomoc KRJ na výjezdní radě

- hledá se dvojice/trojice lidí na pomoc při předávání Selešky

- proplácení cestovného, krásná příroda Lužických hor

Turnov

- proplácí 50% dopravy, až 90% za kurz

- sněm listopad 2023 - hledá se zástupce vedoucího střediska

- díky Čajíčkovi a dalším organizátorům za mikroKapku

- v březnu metodický seminář na Ostrově pro střediskové činovníky a rovery

- otevření skautského institutu v září na Ostrově - akce jednou za měsíc, po

roce zhodnotí frekvenci a funkčnost

- 5 lidí, činovníci střediska (takže práce navíc)

- Levitio nabízeli, ale mají vlastní nástroje

Česká Lípa

- loni na podzim oslavili 100 let

- proběhlo oblastní kolo ZVaS + účast na oblastním setkání na Bezdězu

- dotace na úpravu skautského domu

- “crowdfunding” na kamna pro tuto topnou sezonu, úpravy

- v létě 3 tábory

- 4 lidi na ČZ a 3 lidi na VZ

- 15 dětí v pořadníku

- 4 roveři skončili a položili 2 chlapecké družiny

- Betlémské světlo bude



- Levitio nezkoušeli

- kurzy proplácejí, ale uvidí dle budoucích nákladů

- sněm na jaře - hledá se nový vedoucí střediska a nový správce Marušky

Flotila

- vypuštěná liberecká přehrada do 2025 - plánují jezdit do Jablonce

- možné vylepšení okolí klubovny

- sněm na podzim - stejné složení

- Bodie už nevede oddíl skautů

- posila u vlčat z řad rodičů

- Levitio zkušenost nemají

- úspěch = proplácení 70% účastnického poplatku za vzdělávací akci

- pátek 20. 1. ples Flotily

Jablonec

- rychlá akce k zateplení SD, kvůli enormnímu zvýšení nákladů na energie od

teplárny (půjčka z Ústředí, vlastní zdroje, město)

- vodáci proplácí akce na vyžádání, další větev ve výši 75 %

- naplněné kapacity oddílů z důvodu maximálního vytížení dospělých

Maják

- nedostatek dospělých na cca 100 dětí

- vlčata i světlušky úspěšně na krajském kole ZVaS

- úspěšná výprava a účast na Třech jezech

- zisk dotace na částečnou rekonstrukci klubovny

- proplácení vzdělávání zatím neřešili

- roveři se zapojují do vedení skautů a skautek + pomoc vysokoškoláka z HK

- 17. 12. turnaj ve volejbale o Zlaté prase

Ještěd

- proplacení úspěšného ukončení vzdělávací akce i cestovného

- rekonstrukce ubytovny v Hanychově - financování objektu

- aktuálně stabilizované oddíly - práce s rovery, spolupráce s rodiči

- je zájem o ČK i ZZA, v další vlně celkem 9 roverů


